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possibilitats. Ja sé que tu confiaves en tindre ingressos elevats per 
deixar posar un dipòsit de residus tòxics, però d’eixa forma no es 
fan les coses.

2/ El Sr. Sales Sales en contestació a la pregunta  de perquè no estaven 
els pressupostos ni les taxes d’escombraries aprovades penjades a la 
web, diu:

Personalment em va estranyar una mica esta pregunta, ja que 
no entenia com es podia qüestionar això, quan la web que tenia 
l’Ajuntament quan Miguel governava era una web quasi estàtica, és 
a dir que la informació que hi havia era difícil d’actualitzar, i també 
quan ja vam dir el dia de la presentació de la web que estava encara 
en construcció, que faltaven algunes coses que aniríem actualitzant. 
Després vaig fer un esforç per a entendre-ho, i vaig aplegar a la 
conclusió que sols podia fer una pregunta així una persona que no 
s’havia esforçat mai per a donar una informació clara a la gent.

I per cert, en la web, sí que estava aquell dia penjat, i encara ho està 
ara, la memòria econòmica justificativa per a la modificació de les 
taxes de les escombraries. El pressupost encara no està penjat, però 
pots estar segur Miguel que ho estarà, així com moltes dades més 
que es posaran.

El Sr. Zaragozà diu que com no pot parlar.

El Sr. Alcalde pregunta al sr. Zaragozà si vol que li expulse de la sala.

El Sr. Zaragozà diu que si ha vist motius suficients.

El Sr. Juan José Sales li contesta que més que suficients per expulsar-
lo del Ple.

El Sr. Alcalde  cedeix la paraula a la regidora Sra. Montull Rodrigo.

3/ La Sra. Montull Rodrigo diu que:

En resposta a la qüestió plantejada pel Sr. Zaragozà acusant al grup 
JNP de crear falses expectatives per la creació d’una borsa de treball 
pel centre de dia, vol dir que és el procediment habitual per a trobar 
el personal per este tipus de centre, i que segons la proposta que 
ha fet Gesmed es necessite personal amb diferents qualificacions 
professionals, diplomats en treball social, llicenciats en psicologia, 
llicenciats en medicina, diplomats en infermeria, fisioterapeutes, 
animadors socioculturals, personal de neteja, cuiners, etc. . Que a 
la borsa de treball s’han inscrit varis professionals; que al mes de 
setembre s’iniciarà un curs de cures auxiliars en geriatria al qual 
s’han inscrit quinze persones del poble i que mitjançant el qual es 
formarà a persones del poble interessades en obtenir un mínim de 
coneixements en la cura de persones majors.
Que l’equip de govern esta treballant amb l’empresa, GESMED, per 
tal d’obrir el centre de dia, però ens estem trobant en el més greu 
dels problemes: el cost econòmic de la plaça. L’empresa Gesmed 
ens ha passat uns preus actualitzats que en este moment pensen 
que no  es poden assumir pels usuaris.

La Sr. Montull continua dient que:

S’ha aconseguit una subvenció de la Conselleria de Benestar 
Social per al funcionament del centre de dia per import de vint-
i-un mil euros, per als últims quatre mesos de l’any, però que 
aquesta quantitat no és suficient i s’havia de buscar finançament 
per altres llocs. Que tenint en compte que el vuitanta per cent dels 

pensionistes del poble cobren una pensió mensual de vora sis-cents 
euros no poden assumir el cost, i l’ajuntament haurà d’ajudar en el 
finançament; i la intenció de l’equip de govern és obrir el centre de 
dia el darrer trimestre d’aquest any, però primer que res cal resoldre 
totes aquestes qüestions, i desprès l’empresa fara una selecció entre 
totes les persones que s’han inscrit a la borsa de treball.

I per concloure diu que:

El mínim d’usuaris necessaris per a poder obrir el centre és de 
deu usuaris,  i que les condicions econòmiques  que es pot arribar 
mitjançant la subvenció de conselleria i l’aportació de l’ajuntament 
es pot facilitar l’accés a les persones que estiguen interessades.
Que el motiu de no obrir el centre no és per la falta de voluntat 
d’aquest equip de govern, ja que estem fent un gran esforç sinó per 
les dificultats econòmiques que han trobat des del primer moment. 
Es tracta exclusivament d’una qüestió econòmica.

4/ El Sr. Viol Zaragozà diu que en reposta a la qüestió plantejada el ple 
passat per la Sra. Orient on li va preguntar si pensava que les pintades 
fetes a la pista la Ravaleta les havien fet ells (el grup Popular), el Sr. Viol 
comenta que:

No vol acusar a ningú, al contrari del que va fer en el seu dia el 
grup popular quan va acusar a la plataforma. El Sr. Viol comenta 
que pensa que no han sigut els regidors del grup popular, però sí 
que pensa que ha sigut gent que esta molt pròxima, perquè utilitze 
terminologia i paraules que el grup popular utilitza constantment, 
inclús en els plens, i pensa que està més pròxima (aquesta gent) del 
grup popular que del JNP. 

5/ El Sr. Gustavo Viol comenta: 

Respecte al prec que a l’anterior ple ordinari el portaveu del Partit 
Popular li va fer al Sr. Alcalde sobre un tema urbanístic, concretament 
sobre les autoliquidacions que regula l’ORDENANÇA FISCAL DE 
L’IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES, 
com a regidor d’Urbanisme i amb el permís del Sr. Alcalde voldria 
informar, al Sr. Miguel Zaragozá, sobre aquesta qüestió que, al meu 
parer, no està justificada ni ben meditada per part d’ell.

El Sr. Miguel Zaragozá va plantejar literalment el que a continuació 
passe a llegir: “També hi ha unes queixes que ens han aplegat i per 
això preguem que després de les moltes queixes recibides per part 
dels veïns del poble...és sobre el tema de les llicències d’obra. És que 
el tema de cobrar la llicència d’obra antes de estar concedit o aprovà 
la llicència d’obra per l’Ajuntament cree algún transtorn i pot crear més 
transtorns encara, perquè tu demanes la llicència d’obres i antes de 
que el projecte sigue aprovat tens que pagar la llicència. És aixina, 
no? Preguem que açò se recapacite perquè poden hi haver projectes 
importants que poden vindre, pagar el permís d’obres, el 3%, i després 
resulte que se tinguen que tornar les perres perquè el projecte no és 
vàlid. És una incongruència.”

Primerament comentar-li al Sr. Miguel Zaragozà que ací a l’Ajuntament 
de queixa sobre aquesta qüestió no n’hi ha cap enregistrada. Si 
aquest fóra el cas, des de la regidoria d’Urbanisme, molt gustosament 
i seguin en la nostra línia, informar detalladament al municipi, de ben 
segur que se’ls haguera informat i aclarit la susdita qüestió.

En segon lloc voldria aprofitar l’ocasió per comentar-li al Sr. Miguel 
Zaragozà que el seu prec denota clarament que no es va llegir la nova 


